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Raadadviescommissie Ruimte 
(12764\....) 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : donderdag 17 februari 2011 

Tijd  : 20.00 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  

    (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer P.J. Scheurwater 

  (raadslid CDA), de heer P. van Haaften (burgercommissielid CDA), de heer  

  L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burger- 

  commissielid VVD), de heer T. Kool (raadslid SGP), de heer J.G. van 

  Maanen (burgercommissielid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA),  

  de heer J. Stern (plaatsvervangend burgercommissielid PvdA), de heer F.A.  

  Beukers (raadslid LB), mevrouw A.R. Schut (burgercommissielid LB), de  

  heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid-VT), de heer K.G. 

  Steenbergen (raadsgriffier), de heer S. van den Heuvel (wethouder), de heer  

  J.C. Koedam (wethouder) en de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder). 

Afwezig m.k. : - 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering. 

 

2. Spreekrecht burgers 

 Van het spreekrecht is in deze vergadering gebruik gemaakt door: 

- de heer M. Kruitwagen m.b.t. agendapunt 7.1 en  

- de heerJ.C. Baggerman m.b.t. agendapunt 7.1. 

 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Presentaties 

 In deze vergadering is een presentatie gehouden door: 

- de heer R. Koenraads (Oranjewoud) over het de procesgang die tot nu toe is 

gevolgd om te komen tot het beheersplan Heesseltsche uiterwaarden, die is bedoeld 

voor het beheer ná de herinrichting. Het beheerplan zelf is inhoudelijk niet 

behandeld, daar die sinds kort pas is verstrekt aan de leden van de adviesgroep om 

daarin behandeld te worden alvorens het ter vaststelling bij de gemeenteraad wordt 

aangeboden. 

 

5. Besluitenlijst van de vergadering (inclusief de Lijst toezeggingen)  

van 13 januari 2011 

 De heer Van Tellingen (VT) heeft naar aanleiding van de besluitenlijst een 2 tal 

vragen aan de wethouder naar aanleiding van diens mededelingen over de 

windmolens. Ten eerste, met welk doel zet je de procedure in gang. Dat doe je op 

basis van een raadsbesluit. De mening die de wethouder ventileert, is dat de 
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persoonlijke mening van de wethouder of van het totale college? Ten tweede zegt 

de wethouder de uitkomst van de procedure voor te leggen bij de buurgemeenten 

en de provincie. Maar daarvoor zal de uitkomst toch eerst besproken worden in 

onze eigen commissie en raad neemt hij aan? 

Wethouder Van den Heuvel antwoordt dat het college nog steeds wacht op het 1
e
 

principeverzoek van een externe partij die op die locatie windmolens wenst te 

plaatsen. Natuurlijk zal hij de raad informeren voordat er echt iets kan en gaat 

gebeuren. De wethouder zegt dat hij ieder principeverzoek dat binnenkomt serieus 

zal beoordelen, maar hiervoor niet actief de markt zal benaderen. 

De heer Kool (SGP) vraagt de wethouder uitvoering te geven aan het raadsbesluit 

dat genomen is tot plaatsing van windmolens in cluster op het Molenveld. Mocht 

dit om wat voor reden dan ook nu niet mogelijk zijn en wenst de wethouder hierbij 

te wachten totdat er een serieus principeverzoek wordt gedaan, dan verzoekt hij de 

wethouder om voor deze te volgen procedure instemming te vragen aan de raad in 

de volgende cyclus. 

Toezegging wethouder Van den Heuvel: hij gaat een voorstel voorbereiden om 

instemming te vragen aan de gemeenteraad in de volgende cyclus voor de door het 

college te volgen procedure m.b.t. plaatsing windmolens in de gemeente Neerijnen. 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 

6.1 Lijst ingekomen stukken 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Ruimte als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

6.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 In deze vergadering is geen mededeling gedaan. 

 

7. Stukken ter advisering 

7.1 Voorstel tot gewijzigde vaststelling Bestemmingsplan Willigenhof te Haaften 

(2011-02-7064) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7.2 Voorstel tot vaststelling Milieu-uitvoeringsprogramma 2011-2014 

(2011-02-11691) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8. Rondvraag 

 De heer Van de Geijn (VVD) vraagt of het SAAB-advies voor nieuwe agrarische 

bouwblokken bindend is. 

Wethouder Koedam antwoordt dat het advies niet bindend is, maar wel 

zwaarwegend. 

 

De heer Stern (PvdA) vraagt aandacht voor de slechte staat van het wandel- en 

fietspad op de dijk tussen Waardenburg en de molen. Hierop zou een andere 

slijtlaag worden aangebracht is toegezegd door de vorige wethouder. 

Wethouder Koedam gaat ernaar kijken, maar geeft al aan dat de huidige staat van 

de toplaag het gevolg is van de hoeveelheid regenval de laatste tijd, wat slechts is 
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voor de toplaag. Toch is het materiaal wat hiervoor gebruikt wordt zeer geschikt. 

 

9. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte 

d.d. 7 april 2011 

 

De raadsgriffier,    De voorzitter, 

 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen    A. Overheul 


